
Zápisnica č. 4/2009 
zo zasadnutia výboru FOO FCHPT STU zo dňa 31.3.2009 o 14oo h 

 
 
Prítomní:  D. Berkeš, V. Kovár, B. Papánková, V. Polóniová, E. Smrčková L. Staruch, 

P. Šimon (100 %) 
Za RK:   P. Tarapčík   
 
 
Program:  
  1. Kontrola plnenia uznesení 

2. Platová kompenzácia za sťažený výkon práce 
  3. Informácie z vyšších orgánov  
  4. Rôzne 
 
 
1. Kontrola plnenia uznesení 
 
Uzn. č. 6/2009   V FOO ukladá tajomníkovi FOO zabezpečiť zverejnenie materiálov konferencie 

na web stránke FOO. 
Uzn. č. 9/2009   V FOO poveruje B. Papánkovú dohodnúť s vedením fakulty spôsob spoločného 

prerokovania tohto problému. (viď bod 2 tejto zápisnice)  
Uzn. č. 14/2009   V FOO poveruje E. Smrčkovú zastupovaním zamestnancov na zasadnutí 

stravovacej komisie.   
 
splnené 
 
Uzn. č. 13/2009   V FOO bude v spolupráci s vedením fakulty venovať zvýšenú pozornosť pri 

prehodnocovaní pracovníkov, aby sa zabezpečil zodpovedný prístup 
k zaraďovaniu pracovníkov do 2. kategórie a navrhuje zabezpečiť dvojitú 
kontrolu pri ich zaraďovaní. 

sa plní 
 
dlhodobé uznesenia: 
Uzn. č. 8/2009   V FOO poveruje tajomníka V FOO distribúciou základných informácií 

o aktuálnom čísle Odborárskeho Oka spolu s webovým odkazom každému 
členovi ZO ako aj ostatným záujemcom z radov nečlenov, ktorí o to prejavia 
záujem.   

 
 
2. Platová kompenzácia za sťažený výkon práce 
 
V FOO sa zhodol na tom, že platovú kompenzáciu za sťažený výkon práce treba zachovať aj pre 
druhú triedu, v ktorej je v súčasnosti zaradených viac ako 200 zamestnancov fakulty. B. 
Papánková ako príklad uviedla Slovenskú zdravotnícku univerzitu, kde ostali „nebezpečnostné 
príplatky“ zachované v predchádzajúcom rozsahu starého zákona 553/2003 Z.z. V FOO  sa 
domnieva, že pre tento kalendárny rok by bolo najvýhodnejšie zakotviť platovú kompenzáciu do 
Špecifického doplnku. Predsedníčka FOO v tomto zmysle predloží návrh vedeniu fakulty.  
 
 
 



3. Informácie z vyšších orgánov  
 
Dňa 23.3.2009 sa konalo zasadnutie výboru UOO, ktorý okrem iného hodnotil Správu o BOZP na 
STU. Plné znenie správy je v ODBORÁRSKOM OKU č.4. Technik BOZP a PPO p. Komanová 
v nej na záver konštatovala: 

• Stav a úroveň pracovného prostredia zodpovedá na väčšine pracovísk štandardu 
obdobia, v ktorom boli objekty postavené resp. rekonštruované. 
• Najčastejšie sa prejavujú nedostatky spojené s mikroklimatickými podmienkami 
a dodržaním optimálnych teplôt či už v zimnom alebo letnom období roka. 
• Ani v roku 2008 sa nevyriešili nevhodné podmienky - umiestnenie Vydavateľstva 
STU. 
• V roku 2008 sa začalo rokovať ohľadom zabezpečenia pracovnej zdravotnej 
služby a vypracoval sa komplexný materiál – dotazník k riešeniu PZS na STU. 
• Ani do konca roka sa však nepodarilo túto službu pre STU zabezpečiť. 
V súčasnosti bolo začaté verejné obstarávanie a v najbližšej dobe bude táto 
služba pre STU a jej zamestnancov zabezpečená. 

V diskusii v súvislosti so správou výbor UOO STU vyjadril svoje postrehy 
k situácii v oblasti BOZP: 

• dlhodobé neriešenie problematického až havarijného stavu budov STU (zatekanie 
do pracovných priestorov, poškodená podlahová krytina, poškodené schody, 
nedoliehajúce alebo neotvárateľné okná, ... ), 
• nedostatočné zabezpečovanie teplotných podmienok práce (v zime značne 
znížené teploty, v lete prehrievané pracovne), 
• nedostatočná starostlivosť o filtre v klimatizačných zariadeniach (v niektorých 
prípadoch nemenené od ich inštalácie), 
• potreba viesť štatistiku dôvodov úmrtí zamestnancov (prípadne aj bývalých 
zamestnancov) vzhľadom na väčší počet smrteľných onkologických ochorení 
v poslednom období. 
• nastolená bola aj otázka potreby „hygienických“ maľoviek. 

 
V. Kovár v ďalšom pripomenul, že historicky prvýkrát sa v záverečnej správe STU za rok 2008 
objavia aj podrobnejšie aspekty z oblasti starostlivosti o zamestnancov. Je tam napr. čerpanie 
Sociálneho fondu a čerpanie príspevkov na DDS. Výbor UOO diskutoval aj otázku pracovnej 
zdravotnej služby. Podľa informácii od prorektora Finku boli oslovení 3 potenciálni dodávatelia, 
na základe zverejnenia zákazky bolo doručených 5 reakcií, z toho 4 relevantné ponuky. Ponuky sa 
t. č. vyhodnocujú, podpis zmluvy sa očakáva tak, aby v mesiaci apríli mohli byť na základe 
zmluvy objednávané jednotlivými pracoviskami výkony PZS. 
 
B. Papánková a V. Kovár informovali V FOO aj o rekreačných pobytoch odborového zväzu a 
rovnako o pobytoch v Chorvátsku organizovaných odborovou organizáciou na TU v Košiciach. 
Informácie o týchto odborových aktivitách treba sprístupniť na web stránke FOO FCHPT a 
nachádzajú sa aj v ODBORÁRSKOM OKU.  
 
V FO prerokoval aj informácie z posledného zasadnutia KD.  Okrem iného sa diskutovali otázky 
zhoršovania kvalifikačnej štruktúry v dôsledku dovŕšenia 65 rokov vysokoškolských učiteľov, 
odstavenie starých destilačných prístrojov a elektrospotrebičov s vysokou spotrebou. B. 
Papánková upozornila na zmenu označovania projektov na fakulte v systéme MAGION a tiež to, 
že od 1.1.2010 by mala prejsť STU  na ekonomický systém SOFIA, ktorý používa aj MŠ SR. 
  
 
 
 



5. Rôzne 
 
● V Smrčková informovala V FOO o zasadnutí stravovacej komisie, kde sa okrem iného riešila aj 
otázka opravy elektrických rozvodov a inštalácie konvektorov, ktoré ale vyžadujú finančnú účasť 
fakulty. 
● L. Staruch informoval o stretnutí pracovnej skupiny pre stravovanie zamestnancov a študentov 
na pôde odborov v budove OH na námestí F. Zupku. Stretnutie bolo iniciované p. Faragóom z TU 
Košice. Snahou bolo dohodnúť sa na spoločnom postupe pri rokovaniach o spôsoboch a formách 
stravovania na verejných vysokých školách. 
 
●  B. Papánková pripomenula možnosť odovzdania 2 %  z daní pre OZ PŠaV na Slovensku.  
● V. Kovár a B. Papánková tiež informovali o zahraničných pobytoch pre odborárov (napr. 
Chorvátsko MURTER  5. turnusov organizovaných TU Košice) 
● V. Kovár informoval V FOO o konferencii v Rige venovanej e-learningu. 
  
 
 
Nasledujúce zasadnutie výboru FOO bude v utorok 12.5.2009 o 14oo h v knižnici FOO.  
 
  
 
 
 
 
        Blažena Papánková 
Zapísal: D. Berkeš         predseda V FOO FCHPT STU 
 


